

SADRŽAJ

ČLANCI: In memoriam — Franjo Lučić (2) — Nicola Vitone, S. D. B.: Glazbeni oblici i liturgijska obnova (3) — Ivo Šček-Štefan Kovač: Glazba kao viši oblik čašćenja Boga (6) — Vinko Žganec: Glagoljaško pjevanje kao dragocjeno kulturno-historijsko nasljedstvo Hrvata (8) — Ladislav Šaban: Još jedan nepoznati orguljaš zagrebačke prvostolne crkve (11) — Jerko Bezić: Uvid u glagoljaško pjevanje s etnomuzikološkog gledišta (14) — Antun Celio Cega: »Vokalni instrument kao neograničena mogućnost transformiranja« (15) — Zlatko Grgošević: Prilog reformama glazbenog odgoja (18) — In memoriam: Novi biser vipavske doline (21); Albert Alain (22); Robert Bernard (22) — NAŠ GLAZBENI ŽIVOT: Koncert Instituta za crkvenu glazbu (23) — Koncert zbora župe sv. Obitelji (23) — Osvrt na koncert u Mariji Gorici (23) — Simpozij o Jurju Križaniću (24) — Iz Splita (24) — Nova kantata Borisa Papandopula u čast Gospe od Zdravlja (24) — »Zbor sv. Cecilije« u Preku (25) — Petrovaradin-obnova crkvenog pjevanja (25) — Glazbeni život u Zagrebu od 1. travnja do 30. rujna 1971. (26) — Glazbeni život u Rijeci u ljetnoj sezoni 1971. i na početku sezone 1971/1972 (28) — VIJESTI IZ INOZEMSTVA: (29) — PITAJTE-ODGOVARAMO (30) — OSVRTI (31) — GLAZBENI PRILOG: Nikša Njirić: Koralni preludij za orgulje (»Uskrsnu Isus doista«)

INHALT

ARTIKEL: In memoriam-Franjo Lučić (2) — Nicola Vitone, S. D. B.: Die Musikformen und die liturgische Erneuerung (3) — Ivo Šček-Štefan Kovač: Die Musik als eine höhere Form der Gottesverehrung (6) — Vinko Žganec: Das glagolitische Singen als kostbares kultur-historisches Erbe der Kroaten (8) — Ladislav Šaban: Noch einer unbekannteren Organist im zagreber Dom (11) — Jerko Bozić: Einsicht in das glagolitische Singen von dem ethnomusikologischen Standpunkt her (14) — Antun Celio Cega: »Das Vokalinstrument als eine unbegrenzte Möglichkeit des Transformieren« (15) — Zlatko Grgošević: Ein Beitrag den Reformen der musischen Erziehung (18) — In memoriam: Eine neue Perle des Vipavatales (21); Albert Alain (22); Robert Bernard (22) — UNSER MUSIKLEBEN: Konzert des Institut für die Kirchenmusik (23) — Konzert des Sängerkor der Pfarngemeinde Hl. Familie (23) — Rückschau auf das Konzert in Maria Gorica (23) — Symposium über Juraj Križanić (24) — Aus Split (24) — Eine neue Kantate von Boris Papandopulo in die Ehre der Jungfrau von der Gesundheit (24) — »Sängerkor der hl. Cäcilien« in Preko (25) — Prtrovaradin: Die Erneuerung des Kirchengesanges (25) — Das Musikleben in Zagreb vom 1. April bis zum 30. September 1971. (26) — Das Musikleben in Rijeka in der Sommersaison 1971 und am Anfang der Saison 1971/1972 — NACHRICHTEN AUS AUSLAND: (29) — SIE FRAGEN — WIR ANTWORTEN (30) — RÜCKSCHAU (31): MUSIKALISCHER ZUSATZ: Nikša Njirić: Choral Präludium für Orgel (»Jesus ist wirklich auferstanden«)

CONTENTS

ARTICLES: In memoriam — Franjo Lučić (2) — Nicola Vitone, S. D. B.: Musical forms and liturgical renewal (3) — Ivo Šček — Stefan Kovač: Music as the superior form of the worship of God (6) — Vinko Žganec: Glagolitic singing as the precious cultural and historical inheritance of Croats (8) — Ladislav Šaban: One more organist of the Zagreb cathedral (11) — Jerko Bezić: Introduction to the glagolitic singing by the ethnomusicologic stand-point (14) — Antun Celio Cega: The vocal music instrument as the unlimited possibility of transformation (15) — Zlatko Grgošević: The contribution to the reforms of the music education (18) — In memoriam: The new pearl of Vipava valley (21); Albert Alain (22); Robert Bernard (22) — OUR MUSICAL LIFE: The concert held by the Institute for the church music (23) — The concert of St. Family's parish choir (23) — Review of the concert in Marija Gorica (23) — Symposium about Juraj Križanić (24) — From Split (24) — New cantata by Boris Papandopulo in honour of Our Lady of Health (24) — »The choir of St. Cecily« in Preko (25) — Petrovaradin: Renovation of the church singing (25) — Music-life in Zagreb from 1st April to 3rd September 1971 (26) — Music-life in Rijeka during the summer season in 1971 and at the beginning of the season in 1971 and 1972. (28) — THE NEWS FROM ABROAD (29) — YOU ASK-WE ANSWER (30) — REVIEWS (31) — MUSIC SUPPLEMENT: Nikša Njirić: The choral prelude for organ (»Jesus has risen indeed«)